
Medborgarförslag om demokratifrågor. 

 

Vid de öppna mötena inför stadsdelsnämndens möte förekommer ofta en intressant 

föredragning i något för stadsdelen aktuellt ämne och därefter kommer den del där de 

vanliga farstaborna får ställa frågor i olika sakfrågor som berör den eller de personer som 

ställer dem. Frågeområdet är helt öppet så det gör att många frågor inte är för 

stadsdelsnämnden att besluta över, och många farstabor har nog inte riktig kontroll över 

vilka frågor eller ämnen som ligger på stadsdelsnämnden bord. Och man kan inte begära 

denna detaljkunskap av medborgarna, för många är det viktigt att få ta upp frågor som 

känns viktiga och betydelsefulla alldeles oavsett var inom stadens olika förvaltning frågan 

hör hemma. 

För att de som ställer frågor är det viktigt att det förs någon form av anteckningar för dessa 

frågeställare, annars kan det upplevas att det endast är ett spel gör galleriet med denna 

möjlighet att ställa frågor. Frågeställaren måste känna att hans/hennes frågor tas på allvar, 

annars riskerar man att detta frågeinstitut upplevs som pseudodemokrati och det vore 

allvarligt. 

Jag vill därför att korta anteckningar förs under punkten ”farstabornas” frågestund och att 

dessa anteckningar bilägges mötesprotokollet som en bilaga. Man skulle vinna två saker med 

ett anteckningssystem, dels att man kan från förvaltningen och politikerna under tid följa 

vilka frågor som vid olika tidpunkter är aktuella, dels kan de centrala förvaltningarna följa 

frågor som är aktuella i de olika stadsdelarna, i vårt fall Farsta. Detta skulle öka det 

demokratiska inslaget i Farsta. Givetvis ska institutet med medborgarförslag att fortleva. 

Jag vill med hänvisning till det ovanstående att anteckningar vid stadsdelsnämndens öppna 

del förs och bilägges nämndens protokoll. 
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